
CSI CaixaBank: les pistes de la NO pujada salarial. 

La mentida té les potes molt curtes i els fariseus les excuses molt llargues així 
que veurem que pot estar passant realment amb la nostra actualització 
salarial, per què ningú es mou o ho fa amb comunicats de fogueig?, què 
pensarien Gil Grissom o Horatio  Cain daquesta escena del crim?  

CCOO, SECB i UGT insisteixen que és una qüestió sectorial i que es negociarà a 
la taula del conveni, per què?  Perquè Caixabank és pràcticament tota la taula 
sectorial, així que la negociació queda bàsicament en mans dels tres 
sindicats majoritaris de Caixabank.   

Això els permet deixar fora de la negociació a la resta de sindicats que fa 
mesos que reclamem la constitució d'una taula negociadora sobre això i poder 
presentar-se a futur com els salvadors del poder adquisitiu de la plantilla.   

I aleshores, per què no han negociat res encara?   

Doncs perquè, sabedors que només en depèn de ells, han decidit esperar al 
moment que més s'ajusti als seus interessos, són els seus interessos el 
benestar de la plantilla?  NO…, el seu interès principal són les 
eleccions sindicals de novembre.   



Esperaran a poder treure rèdit electoral de la teva pèrdua de poder adquisitiu 
per poc abans de les eleccions repartir algunes engrunes i dir que han fet tot el 
possible. Volen els teus vots, no els teus drets.   

També es podia haver fet "tot el possible" el març d'aquest any quan CGT va 
proposar reprendre la unitat sindical per forçar l'empresa a negociar, i no ara 
després de fer 8 mesos perdent diners, però aquí no interessava (ja ho 
expliquem a  la circular de març 2022 “Fam per avui...”)  

Pel que fa a la Aceecaccecccaec, el seu recent comunicat òbvia que també van 
rebutjar seguir lluitant per l'actualització del poder adquisitiu de la totalitat de 
la plantilla quan van aconseguir els triennis per a una part. El sindicat que va 
acceptar la congelació salarial per als nivells inferiors ara proclama la 
justícia per a tothom.  De riure.   

Aquest comunicat acabarà com va acabar aquesta reunió del març, sense llum 
ni taquígrafs, en un despatx tot sol amb l'empresa per retirar la 
demanda al sortir.   

En conclusió, després d'analitzar a consciència totes les pistes, de veure totes 
les taques als despatxos amb la llum blava aquesta, de la recollida de proves i 
de les entrevistes durant mesos a les víctimes a les oficines, sembla que cada 
vegada queda més clar.  Miami ens ho va confirmar, això ha estat un 
robatori.


